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Abstract (en)
[origin: WO8701677A1] A container (1) including a conical shaped neck portion (8) leading to a circular peripheral channel (14) located outwardly
of said neck and an outlet (11) from said channel located outwardly thereof, the cross sectional area of said outlet (11) being greater than the
cross sectional area of said neck portion (8) thereby providing a shoulder in said neck which in a pouring operation causes liquid flowing from said
container to separate from an upper portion of said outlet and a duct (13) communicating between said channel and the interior of the container
whereby as liquid empties from the container in a pouring operation the resulting pressure differential arising between the interior of the container
adjacent the inlet of said duct and the atmosphere draws air in an unimpeded manner into said container.

Abstract (fr)
Un récipient (1) comprend une partie de col (8) de forme conique conduisant à un canal périphérique circulaire (14) placé à l'extérieur dudit col
et à une sortie (11) placée à l'extérieur dudit canal, la zone de section transversale de ladite sortie (11) étant plus grande que la zone de section
transversale de ladite partie de col (8), ce qui fait apparaître un épaulement dans ledit col permettant au liquide s'écoulant dudit récipient de laisser
libre une partie supérieure de ladite sortie et un conduit (13) communiquant entre ledit canal et l'intérieur du récipient. Ainsi, au fur et à mesure que
le récipient se vide de son liquide, la différence de pression qui en résulte entre la partie intérieure du récipient qui est adjacente à l'entrée dudit
conduit et l'extérieur provoque l'aspiration libre de l'air dans ledit récipient.
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